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Jednym z widzów wczorajszego meczu na Olimpico był James Pallotta.

Prezydent nie krył zadowolenia po zwycięstwie. Przy powrocie do hotelu,

w którym się zatrzymał, udzielił krótkiego wywiadu dla zgromadzonych

dziennikarzy. 

 

Jaki jest cel sezonu teraz, gdy Roma jest trzecia?

- Taki sam jak wcześniej, nic się nie zmienia.

 

Co powiesz o wczorajszym meczu?

- Był zabawny, nie sądzisz?

 

Tak, również Francesco Totti zagrał przez kilka minut.

- Tak i prawie strzelił.

 

Lubisz go?

- Oczywiście, że tak! Dlaczego miałbym go nie lubić? Jest jednym z najlepszych

graczy w historii.

Spotkasz się z Sabatinim?

- Widziałem się z nim wczoraj, obejrzeliśmy wspólnie drugą połowę.
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